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Intresset för att engagera sig i en ideell förening är tyvärr inte jättehögt i Sverige och 
troligtvis lägre i en kommun som Lidingö där man gärna betalar för att barn ska deltaga i en 
idrott/aktivitet istället för att engagera sig personligen. 

Vad detta eventuellt  beror på kan man exempelvis läsa om i en uppsats från Södertörns 
högskola, 2015. Här nämner man följande: 

”Det svenska samhället har utvecklats och förändrats under de drygt 100 år som den 
organiserade idrottsrörelsen har existerat. Det modernistiska samhället under tidigt 1900-
tal, som idrotten grundade sig i, lägger sin värdegrund i rättvisa, demokrati och optimism.

Det står i kontrast mot dagens samhälle som bygger på andra premisser……dagens samhälle 
karaktäriseras starkt av människors individualisering.”

Insikter från Valberdningen



Styrelsen i IFK Lidingö Friidrott är stor i antal vilket kan leda till att man inte känner ansvar för sin 
roll i styrelsen. Man kanske inte heller förstår vad det innebär att arbeta i en styrelse. 
Valberedningen har märkt detta genom att det har varit en stor omsättning på styrelseledamöter 
samt att man ha valt att lämna sitt uppdrag i förtid. 

Arbetet i styrelsen omfattar såväl strategiska frågor samt taktiska och praktiska frågeställningar, 
detta gör arbetet ganska tungrott och spretigt vilket kan vara en av anledningarna till varför man 
valt att lämna sin post i förtid. 

Det har även inkommit intern kritik som kan sammanfattas med att styrelsen är alltför operativ, 
att styrelsen sitter med taktiska/praktiska frågeställningar och löser dagens problem istället för att 
fokusera på strategin och framtiden, exempelvis vilken identitet ska IFK Lidingö Friidrott ha? 
Elitklubb? Ungdomsklubb? Här kan det vara av värde att titta på hur andra föreningar organiserar 
sig.

Valberedningen har gjort sitt inspel till sittande styrelse gällande nulägesanalysen.

Insikter från valberedningen
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Nomineringsarbetet 2023

Valberedningen har informerat om sitt arbete och efterfrågat nomineringar på hemsidan, 
ledarbrev, på Facebook samt genom samtal med föreningsmedlemmar. 

Valberedningen har haft kontakt med ett flertal nominerade personer via mejl eller telefon.

De nominerade kandidaterna har haft samtal samt fått besvara på frågor kring vad personen kan 
bidra till föreningen som styrelsemedlem.

Alla nominerade kandidater har även fått bra presentation vad som förväntas av en 
styrelsemedlem. 

Valberedningen har under senaste årsmötet genomfört 4 stycken möten utöver att någon av  
ledamöterna  har deltagit på styrelsemötet.
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Styrelsen 2024

Valberedningen har valt att nominera kandidater till styrelsen med ett mångfacetterat urval för att säkerställa en 
balanserad representation och inkludera olika perspektiv och kompetenser. Genom noggrann övervägning av olika 
faktorer såsom erfarenhet, kompetens, kön, ålder och bakgrund har valberedningen strävat efter att sammansätta en 
styrelse med en bred och diversifierad expertis.

Genom att inkludera medlemmar från föreningens olika grupper siktar valberedningen på att säkerställa att 
föreningens styrelse är representativ för hela medlemsbasen och kan ta hänsyn till olika behov och intressen. Denna 
åldersmässiga mångfald möjliggör också en dynamisk diskussion och ett bredare spektrum av idéer och synsätt, vilket 
kan främja kreativitet och innovation inom styrelsearbetet.

Den mångsidiga sammansättningen av styrelsen är av avgörande betydelse för att säkerställa föreningens långsiktiga 
framgång och hållbarhet. Genom att välja ledamöter som kan bidra med olika perspektiv och kunskaper, kan 
styrelsen bättre möta framtidens utmaningar och möjligheter på ett sätt som gynnar hela föreningen.

Sandra Pettersson   Olof Silvander  Mats Hvalgren Marie Thulesius
Ordförande Valberedningen  Ledamot   Ledamot  Ledamot



Styrelsen 2024

Ordförande 
Mikkel Mördrup

Omval 1 år

Ledamot
Jonas Fagerlund
Invald till 2025

Ledamot
Lotta Hellstrand

Omval 1 år

Ledamot
Ivan Sundström

Omval 2 år

Ledamot
Björn Lovén
Omval 2 år

Ledamot
Linda Torssander
Invald till 2025

Suppleant
Johanna Hellman

I år

Ledamot
Ingvar Ericsson

Omval 2 år

Ledamot
Richard Feigin

Omval 2 år

Ledamot
Vakant

Omval 2år

Ledamot
Emil Quick
Omval 2 år



Emil Quick 

Utifrån den information som du känner till kring IFK Lidingö Friidrott och dess verksamhet, 
vad skulle du bidra till föreningen som en del av styrelsen?
Jag skulle bidra med perspektiv från andra friidrottsföreningar, perspektiv från de aktiva och 
viss kännedom om befintliga evenemang (papricaloppet och Luciaspelen som jag 
projektleder).

Har du någon erfarenhet av att styrelsearbete antigen från kommersiella eller ideella 
organisationer?
Jag var med i styrelsen för Halmstad student idrottsförening (HSIF) när jag studerade. Har 
även varit revisor ett par år i Kalmar Sport Klubb.

· Har du erfarenhet från att själv vara aktiv inom friidrotten eller annan idrott? Beskriv 
kortfattat.
Jag gör mitt 20:e år som aktiv friidrottare men har tidigare spelat innebandy och lite fotboll. 
Har bott på lite olika platser och tränat friidrott med Kalmar sk, Ifk Växjö, Ifk Halmstad, IK 
Tjalve (Oslo) + IFK Lidingö. 

Inom vilket område skulle du vilja ansvara för i styrelse? Ex kassör, barn och ungdom, 
arrangemang etc
Barn/Ungdom eller arrangemang låter spännande.



Ingvar Ericsson
Utifrån den information som du känner till kring IFK Lidingö Friidrott och dess verksamhet, vad 
skulle du bidra till föreningen som en del av styrelsen?
Jag vill bidra då jag känner stor entusiasm inför att delta i föreningsliv generellt, plus att jag har ett 
mycket stort friidrottsintresse. Intresset avspeglas av att jag varit på plats på tio hela VM i Friidrott. 
Jag är ju ny för Lidingö Friidrott och ser en plats i styrelsen som en plattform att lära känna 
föreningen för att sedan kunna bidra till verksamheten.

Har du någon erfarenhet av att styrelsearbete antigen från kommersiella eller ideella 
organisationer?
Min erfarenhet av styrelsearbete är inom Friidrott i tidig ålder och då med mindre ansvar. Dock har 
jag i mitt arbete med försäljning för stora amerikanska bolag inom Informationsteknologi lärt mig 
att leda (försäljnings-)projekt med stöd av ett team med sina olika roller. 
· Har du erfarenhet från att själv vara aktiv inom friidrotten eller annan idrott? Beskriv 
kortfattat.
Tävlade i ungdomen på medeldistans mestadels i Skåne med 14.58 på 5000m som 18-åring som 
bäst. Hade gärna fått lite mer av min pappas talang. Han var 1500m löpare och fyra på EM 1954 
och OS-finalist 1952 plus bl a 3 SM titlar. Personligt rekord: 3.41,2 1956.. 

Inom vilket område skulle du vilja ansvara för i styrelse? Ex kassör, barn och ungdom, 
arrangemang etc
Har ännu ingen tydlig bild av vilket område som är lämpligast utan ser ett ev styrelseuppdrag som 
en plattform för att få inblick i föreningen och bygga vidare på detta.



Richard Feigin
Utifrån den information som du känner till kring IFK Lidingö Friidrott och dess verksamhet, vad skulle du bidra till föreningen 
som en del av styrelsen?
Det finns tre områden som jag intresserar mig för lite extra. 
1. Få in fler utövare, växa antalet medlemmar och fokusera på externa kommunikationen. Höja friidrottens status och attraktion 
bland unga och föräldrar på Lidingö.
2. Affärsutveckla föreningen, partners/sponsorer och våra arrangemang.
3. Arrangemangsarbetet. Ta ett grepp om alla arrangemang och koppla dem till punkten affärsutveckling. 
Min bakgrund är arbete med globala och lokala partnerskap hos Telia och 3. Jag jobbar också sedan 2011 med egna arrangemang 
(kreativitet, konst, musik, mode och även lite sport) och har över 300 produktioner bakom mig. 

Har du någon erfarenhet av att styrelsearbete antigen från kommersiella eller ideella organisationer?
Sedan 2021 sitter jag i styrelsen för Michael Nyqvist Foundation, en stiftelse till skådespelarens minne, där vi varje år gör en gala 
och delar ut stipendier till skådespelare och teatergrupper. Den som tog med mig in i styrelse heter PG Nilsson och är ett bra 
bollplank, inte minst genom hans långa erfarenhet från Lidingö IFK Fotbolls styrelse. 
Jag har haft styrelseuppdrag i kommersiellt bolag inom mode 2020-2022. 
. 
· Har du erfarenhet från att själv vara aktiv inom friidrotten eller annan idrott? Beskriv kortfattat.
Jag började med friidrott av en ren slump. Som 6 åring bodde jag granne med en annan Rickard som jag lekte med. Hans pappa 
råkade vara tidigare SM mästare i häcklöpning, Christer Clerselius. Han tog med mig till MAI och där började jag i hans grupp. Jag 
höll på en del år, men aldrig i större tävlingar. Mina styrka ligger i långdistans. Jag har haft mycket glädje av tidiga år i friidrotten och 
idag springer jag ultratraillopp, allra helst i alperna på riktigt höga höjder och i svåra förhållanden. Det var slumpen som fick mig att 
börja med friidrott, det krävdes en aktiv granne. Jag hoppas att jag kan bidra till att få fler att hitta till friidrotten utan att förlita sig 
till slumpen. 
Inom vilket område skulle du vilja ansvara för i styrelse? Ex kassör, barn och ungdom, arrangemang etc
Jag är öppen för flera positioner, men skulle föredra att jobba i position där jag kan påverka och bidra enligt första frågan ovan.



Revisor 2024



Revisor 2024

Valberedningen föreslår att Revisor för IFK Lidingö Friidrott är Christer Westerberg (omval)
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